
 
 

 

 

Dagsorden 
Type: I= Information, D= Diskussion, B= Beslutning 

 

 

 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 B • Godkendelse af dagsorden Alle 19.00 

1 I • Opfølgning fra sidst Bo 19.00 - 19.05 

2 I • Korte meddelelser fra  

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen 

Alle 19.05 – 19.25 

3 I • Indeklima 

Status 

BS, alle 

 

19.25 - 19.30 

4 I, D • Principper (bilag) 

Der foreligger nu et forslag til formulering af Skolebestyrelsens 

principper. 

PK, alle 

 

19.30 - 19.50 

5 I, D • Valg til skolebestyrelsen, foråret 2018 

Hvem opstiller? 

Tidsplan 

Bo, BS, alle 19.50 - 19.55 

6 I • Eventuelt Alle 19.55 - 20.00 

 

Referat 

 

0.  

Godkendt. 

 

1. 

Sidste møde blev aflyst. BS og Bo C. sendte orienteringspunkter ud. 

 

2. 

Elevråd: 

Kasper fortalte, at der ikke er så meget nyt. 

Pæd. Råd/skolemøde: 

Leder af PPR og Høng Skoles PPR-psykolog har været på skolen og præsentere den nye 

samarbejdsmodel for medarbejderne. 

Det blev taget godt imod. 

Overbygningen har diskuteret de frivillige nationale test.  

Der er i overbygningen arbejdet med APV - der er lavet en undersøgelse blandt medarbejderne i forhold 

til indeklimaproblematikken. Torben stiller spørgsmålstegn ved den undersøgelse som SEAS-NVE har 

lavet. Torben og Peter Bach udarbejder skriv til BS. 

Lone fortalte om grundskolens udfordringer - især vedr. netværk/IT, inklusion og supplerende 

undervisning i matematik.  

MED: 

Der igangsættes arbejde med "Attraktive Arbejdspladser".  

 

 

Mødeart 

Skolebestyrelsesmøde 
Møde nr. 

1 - 2018 

Dato 

6. december 2017 

Mødested 

Personalerummet ny skole 
Mødeleder 

Bo Christiansen 

Mødedeltagere  

Bettina Elmeskov Mortensen. Bo Christiansen.  Brian Hyldig. Carsten Petersen. Lone Varming. Michael Thomsen. Pia Kjeldgaard. Thomas 

Naur Olsbro. Torben Hocke.  Elevråd. Pernille Kjellberg.  Bo Søndergård. 

Fraværende: 
 

Næste møde (tid/sted) 

1. februar 2018 



 

Der er lidt bekymring for indeklimaet på Stjernehuset.  

Formanden: 

Bo er i dialog med en ingeniør i Vej og Park vedr. afsætning og gadebelysning. 

Har været til landsmøde i Skole/Forældre. Temaet var "Vælger forældrene folkeskolen fra?" 

Der er DM i skoleudvikling - her kan gode ideer/projekter tilmeldes.  

Mulighed for budgetkursus for skolebestyrelsen. Bo arbejder på det.  

Opslag på Intra om sikker trafik og lys på cyklerne. Kan elevrådet arbejde videre med det? 

Ledelsen: 

Carsten er bevilget udtræden af skolebestyrelsen 

Nyt skema træder i kraft efter jul.  

Der er bestilt 55 nye elev-pc-er.  

Pernille og Bo er pt. også i Buerup. Dette er formodentlig til udgangen af januar.  

Angel vil gerne sætte madautomater op på gl. side. 

Det er juletid med diverse traditioner. 

 

3. 

Der er lavet tiltag før sommerferien, som skal afhjælpe vinterproblematikkerne, så nu kan vi forhåbentlig 

snart mærke, om det har hjulpet. 

 

4. 

Der er nu udarbejdet forslag til principper. Principperne gennemkigges inden næste møde og evt. 

kommentarer/korrektioner sendes til alle inden da. Pernille samler dem sammen. 

Værdiregelsættet bør gennemses også, så kommentarer eller ideer til det, sendes også til alle inden næste 

møde.  BS samler kommentarer på dette.  

 

5. 

Der er skolebestyrelsesvalg til foråret. Der kommer en tidsplan fra kommunalt hold snart, herefter 

udarbejder vi tidsplanen.  

Der skal vælges en suppleant for Carsten.  

Thomas, Brian, Bo C. og Michael er på valg. Michael kan ikke modtage genvalg. Bo genopstiller, 

Thomas modtager også genvalg. Brian modtager ikke genvalg.  

Der skal derfor vælges 4 ordinære medlemmer + suppleanter.  

Der må gerne opfordres til opstilling.  

 

6. 

Diskussion om understøttende undervisning og lektielæsning - herunder kortere/længere skoledag. 

Ressoucetildelingsmodellen skal revideres. LV og BS sidder i projektgruppen.  

 


